
Agent Undera: Cieszę się z jego postępów
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Cengiz Under należy do tych piłkarzy, którzy nie pokazali jeszcze swojej

pełnej wartości. Po niezłym występie przeciwko Veronie turecki piłkarz

pogubił się w kolejnych występach, jednak jego agent jest pewny, że z

czasem udowodni swoją jakość. Omer Uzun mówił o tym dla 

tuttomercatoweb.com. 

- Znamy projekt, Monchiego i to jak bardzo chcieli gracza. Pokazali to w trakcie

całych negocjacji i Cengiz był bardzo zadowolony. Negocjacje zamknęły się w

krótkim czasie, w około tydzień. Chłopakowi Roma bardzo się podoba, jest dużo

inaczej, gdyż dwa lata temu był w tureckiej Serie B. Wszystko poszło do przodu

bardzo szybko, również po doświadczeniu w Stambule, w najwyższej klasie

rozgrywkowej.

Under tureckim Dybalą?

- Dybala wierzy bardzo w siebie, na boisku, w finale Ligi Mistrzów czy w lidze jest

zawsze maksymalnie skoncentrowany. Cengiz nie lubi za bardzo porównań i uważa,

że jest Cengizem Underem.

Zadowolony z tego momentu?

- Najważniejsze, że jest częścią drużyny. Gdy będzie grał więcej minut, będzie

pomagał jeszcze bardziej Romie. Aklimatyzacja potrzebuje czasu, na boisku i poza

nim, ale cieszę się z jego postępów w Romie.
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